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Beste meneer, mevrouw,

Vorig jaar hebben wij gevraagd, voorafgaand aan de presentatie van de meerjarenbegroting, de 
belangrijkste financiële en beleidsmatige uitgangspunten voor het navolgende kalenderjaar in één 
kaderbrief in beeld te brengen en aan de raden van de deelnemende gemeenten beschikbaar te stellen. 
Dat stelt de gemeenteraden in staat daarvan al in een vroeg stadium kennis te nemen en erop te reageren. 
Wij stellen het op prijs dat u tijdig met deze informatie komt. Hieronder leest u onze reactie op de 
kaderbrief. 

Wij kunnen ons vinden in de opmerking die u maakt om corona maatregelen buiten beschouwing te laten 
in de ontwikkelingen van de meerjarenbegroting (MJB). Graag ontvangen wij wel een overzicht of inzicht 
in de gerealiseerde coronaeffecten. 

Zoals u weet hebben wij opdracht gegeven om maatregelen te treffen om tot betere kostenbeheersing te 
komen. Vanuit dat oogpunt bezien, verzoeken wij u onderstaande aanpassingen op te nemen in de MJB:

1. Voor Leerlingenvervoer willen wij het bedrag op de begroting verminderen met €57.000,- in 2021;
2. Voor Leerlingenvervoer willen wij voor de jaren 2022 en verder het bedrag op de begroting 

verminderen met €140.000,-;
3. Voor het Wmo-vervoer (vraagafhankelijk) willen wij het bedrag op de begroting van 2021 

verminderen met €116.000,-;
4. Voor het Wmo-vervoer (vraagafhankelijk) willen wij het bedrag voor 2022 en verder op de 

begroting verminderen met €230.000,-.

Wat betreft het vervoer naar dagbesteding (+5%) en vanuit de Jeugdwet (+15%) gaan wij akkoord met de
genoemde percentages.

U heeft gemeenten al vaker geïnformeerd over de afbouw van de Wmo-subsidie. Wij blijven u vragen in 
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gesprek te blijven met de provincie om met alternatieve vormen te komen. Deze forse hogere kosten voor
het doelgroepenvervoer, omdat de Wmo-subsidie wordt afgebouwd, kunnen niet op gemeenten 
afgewenteld worden. Ondanks dat het OV-Vangnet een alternatief is, zijn wij benieuwd welke acties u 
daar verder op hebt uitgezet. Wij worden hierover graag geïnformeerd.

Het kan zijn dat in de raadsvergadering van 24 februari a.s. nog andere inzichten naar voren komen. Indien 
nodig, informeren wij u daar schriftelijk over.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Zevenaar,

Danielle Jansen Lucien van Riswijk
gemeentesecretaris burgemeester


